White Coat Ceremony Pledge (Class of 2013)
In accepting this symbol of the medical profession and the responsibility it entails,

I pledge that:

I will be an advocate for my patients.
I will treat my patients and their families with dignity.
I will serve my patients with humility and kindness.

I will be grateful to my patients and mentors for their role in my development,
And I will reflect upon my experiences so that I continue to learn.
I will approach unfamiliar situations as opportunities for growth,
But I will recognize my limitations, and not hesitate to seek help when I need it.

I will foster mutual respect amongst my colleagues, 
So we may collaborate to promote the well-being of our patients.
We will rely on one another for encouragement and support,
Remembering that we are each other’s greatest asset.

We will use our knowledge of medicine only for the benefit of society and never to its detriment.
 
As I wear this white coat throughout the years, I will remember the pledge that I have made today, and the responsibility that I am honoured to accept.
                                                                  * * * * *
En acceptant ce symbole de la profession médicale et les responsabilités qu’elle comporte, je déclare que :

Je défendrai les droits de mes patients.
Je traiterai mes patients et les membres de leur famille avec dignité.
Je servirai mes patients avec humilité et gentillesse.

Je serai reconnaissant envers mes patients et mes mentors pour le rôle qu’ils exercent dans mon développement,
et réfléchirai à mes expériences afin de poursuivre mon apprentissage.
J’aborderai les situations inconnues comme  occasions de croissance,  
tout en reconnaissant mes limites, et n’hésiterai pas à demander de l’aide au besoin.

J’encouragerai l’entraide parmi mes collègues, 
afin que nous puissions collaborer pour promouvoir le bien-être de nos patients.
Nous compterons les uns sur les autres pour obtenir de l’encouragement et du soutien, 
en nous rappelant que nous sommes là pour nous épauler les uns les autres.

Nous utiliserons nos connaissances en médecine seulement dans l’intérêt de la société et jamais à son détriment.
 
Chaque fois que je porterai la blouse blanche au fil des ans, je me souviendrai des promesses que j’ai faites aujourd’hui, et de la responsabilité que j’ai l’honneur d’accepter.

